
 
 

Bestyrelsesmøde 6.2.2019 1900-2200 
Deltagere: Bestyrelsen og sport i tidsrummet sammen fra 2000 – 2030. 

Afbud: Johnny. 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Præs dagsorden (5 min) + Info opstartsmøde. 
 

Skur fjernes fra stadion. 

2) Gennemgang Regnskab – husk at læse mail fra 
HE 30.1, og sende evt spørgsmål til HE senest 
tirsdag. (45 min) 

HE gennemgår regnskab. Vi ender med 66000kr i 
overskud. Både flot resultatmæssigt og 
opstillingsmæssigt. Meget overskueligt. 

3) Sportnews: Trænersituation Forår, U15 piger? 
Kontingentdatoer? (30min) 

LK, HB, JJ, JB og IL fra sport. Lk mødes med Jeppe 
ang drenge samarbejde. Trænere direkte på fb eller 
gennem JJ? LK tager fat i HQ vedr. fordeling af tider 
på kunsten – skal OB være på kunsten alene 
mandag 1900-2013? SH har været i dialog med 
HIF/JM og haft en snak om at vi i samarbejdes ånd 
ikke kontakter spillere fra de respektive klubber for at 
hverve nye spillere. Yder vi støtte ifht til kørsel til 
udekampe. Johnny kontakter Fiat for at høre om 
aftale vedr. deres busser. LK vender tilbage med 
opdateret kontaktpersonliste samt forslag til 
kontingentkørsler. 

4) Brød og Kaffe sammen med sport. (20 min)  

5) Revideret møderække 2019. Forslag vedlagt. 10.1, 6.2, 27.2, 20.3, 8.5., 27.5, 14.8, 9.10 og 27.11  

6) Planlægning GF, opstilinger, forslag, beretning 
stikord,? (30 min) 

Beretningen udleveres på aftenen. Vi gør 
opmærksom på det på FB via artikel evt. på fb- evt 2 
personer. Ny dirigent – Allan Sørensen. PP sendes til 
Allan Sørensen. KB og Brian P kontaktes for evt at 
blive suppleant.  
Svend K. kontaktes for at blive referent til GF.  
 
 

7) Budget 2019 (30 min) Godkendt i december og de nye kontingenter lægges 
på hjemmesiden inden 10 feb. 

8) Samarbejde RFC (15min) /arrangementer i vores 
lokaler, nøgler mm 

Udgår. 



9)   

10) Næste møde/GF i januar 23.2.2019  

11) Evt. (5 min)  

  

 


